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PROTOKÓŁ 

obrad XLVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 18 października 2018 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1000 

Zakończenie obrad o godz. 1230 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak otworzył obrady XLVII zwyczajnej 

sesji, która odbyła się w Sali Narad Urzędu Miejskiego w Miłakowie. W sesji udział wzięli 

radni Rady Miejskiej w Miłakowie, Burmistrz Miłakowa, Zastępca Burmistrza Miłakowa; 

Skarbnik Gminy, Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej, kierownicy jednostek 

organizacyjnych, sołtysi, urbanista p. Wojciech Jankowski oraz pracownicy urzędu (wg listy 

obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu).  

Przewodniczący Rady poinformował, że na obradach XLVII sesji zwyczajnej uczestniczy  

10 radnych, stwierdził kworum. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji (w załączeniu do 

protokołu).  

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji; 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu XLVI sesji nadzwyczajnej Rady 

Miejskiej w Miłakowie.  

Ze względu na brak pytań poddał protokół pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów 10 – za protokół XLVI sesji nadzwyczajnej został 

przyjęty. 

 

 Ad. 4 Informacja z pracy między sesjami 27.09.2018 – 18.10.2018; 

Przewodniczący Rady oddał głos dla Burmistrza Miłakowa. 

Burmistrz Miłakowa poinformował, że: 
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1. Uczestniczyłem w ślubowaniu nowo przyjętych policjantów oraz wręczenia sztandaru  

w Komendzie Powiatowej Policji w Ostródzie. 

2. W świetlicy OSP Miłakowo odbyło się zebranie mieszkańców ws. tzw. funduszu sołeckiego 

na 2019 rok. 

3. Rozpoczęto inwestycję pod nazwą „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej grawitacyjno-

tłocznej: Stolno, Głodówko, Polkajny, Miłakowo. Planowany termin zakończenia – 19 

lutego 2019 r. Koszt inwestycji 3.200.000 zł. Jest to zadanie realizowane dzięki środkom z 

KOWR-u, za co podziękował Panu Grzegorzowi Kierozalskiemu, Dyrektorowi Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

4. W Zespole Szkolno-Przedszkolnym gościliśmy przedstawicieli Fundacji Kulczyk. Dzięki 

pozyskaniu 100 tyś. złotych od Fundacji nasze dzieci mogą przygotowywać wspólnie posiłki 

na świetlicy szkolnej. Każdy uczeń może zjeść zdrowo przygotowany posiłek. 

5. Uczestniczyłem w spotkaniu z gronem pedagogicznym z okazji Dnia Edukacji  

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Miłakowie. 

6. Odbył się odbiór ul. Daszyńskiego. Trwają prace związane z montażem wiaty 

przystankowej. 

7. Odbyło się spotkanie z mieszkańcami ws. rządowego programu „Czyste powietrze”,  

w ramach, którego istnieje możliwość uzyskania wsparcia finansowego przez osoby 

fizyczne, właścicieli domów jednorodzinnych na ocieplenie domu, wymianę okien czy na 

wymianę starego, wysokoemisyjnego kotła grzewczego. 

8. Dnia 19.10 zostaną podpisane dwie umowy o przyznanie pomocy w Ramach PROW na lata 

2014-2020:  

• "Budowa świetlicy wiejskiej w Boguchwałach oraz rozbudowa świetlicy wiejskiej  

w Książniku" o wartości 1.217.651,64 zł; 

• "Zagospodarowanie przestrzeni publicznej Osiedla Kolorowego w Miłakowie"  

o wartości 998.181,78 zł. 

9. Otrzymałem informację o uzyskaniu przez Gminę Miłakowo dofinansowania na trzy drogi 

gminne: ul. Szkolną, drogę do kościoła i świetlicy wiejskiej w Książniku, drogę do szkoły 

w Boguchwałach. Wnioski zostały złożone na kwotę 2 856 895,87 zł. Są one jeszcze  

w ocenie. 

Przewodniczący Rady zapytał o koszt zakupu wiaty przystankowej na ul. Daszyńskiego  

w Miłakowie. 

Smoliński M. – koszt zakupu wiaty wyniesie brutto 43.000 zł. 
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Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do kolejnego punktu 

obrad. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) dzierżawa mienia komunalnego; 

Smoliński M. – mieszkaniec Boguchwał złożył wniosek o wieloletnie wydzierżawienie działki 

(okres 15 lat) nr 139 o powierzchni 1.000 m2 położonej w miejscowości Boguchwały. 

Powyższa działka była dzierżawiona wcześniej przez wnioskodawcę na zasadzie umów 

trzyletnich. Długoletnia dzierżawa zapewniłaby możliwość dokonania trwałego 

zagospodarowania działki m.in. poprzez nasadzenia drzew i krzewów owocowych. Ponadto 

wnioskodawca składuje na powyższej działce opał.  

Zgodnie z ustaleniami na posiedzeniu komisji stałych - oczywiście za zgodą rady, w umowie 

zostanie zastrzeżona możliwość wcześniejszego rozwiązania umowy ze względu na budowę 

kanalizacji, jak również zostanie zabezpieczony interes mieszkańców sąsiedniego budynku, 

którzy na ww. działce mają wybudowane szamba, aby bez problemu mogli je opróżniać.   

Jurczak D. zapytała czy polityką urzędu nie było przyznawania dzierżawy na okres 10 lat. 

Burmistrz – wniosek został złożony na okres 15 lat dzierżawy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 9 – za, 1-wstrzymujący radni podjęli uchwałę. 

 

b) uchwalenie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Miłakowo; 

Smoliński M.  – w związku z tym, że rada gminy w zeszłym roku podjęła uchwałę  

o przystąpieniu do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego co było spowodowane zarówno wnioskami mieszkańców, jak i chęcią 

pozyskania gruntów od KOWR-u na cele społeczne, rozpoczęto procedurę opracowywania  

Studium. Cała procedura trwała prawie rok czasu.  

Studium wyłożone było do 16 października br., gdzie do tego czasu mogły wpływać uwagi do 

dokumentu. Dnia 15 października br. wpłynął jeden wniosek z ośmioma uwagami. W związku 

z powyższym rada musi zapoznać się z tymi uwagami i każdą z nich oddzielnie przegłosować. 

To radni muszą podjąć decyzję czy uwagi zostają uwzględnione czy też odrzucone.   

Jankowski W.  – odczytał po kolei wszystkie uwagi oraz uzasadnił przyczynę ich odrzucenia. 

Ponadto poinformował, że przyjęcie jakiejkolwiek wniesionej uwagi będzie skutkowało 

dokonaniem kolejnych uzgodnień, a w gestii rady jest samo rozstrzygnięcie.  
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(Treść uwag oraz uzasadnień ich odrzucenia znajduje się w załączniku nr 8 do ww. uchwały.) 

Smoliński M. zwrócił się do radnych z wnioskiem o odrzucenie wszystkich uwag. 

Przewodniczący Rady - radni będą głosować poszczególne uwagi w kolejności zgodnej  

z załącznikiem nr 8. Jeżeli radni będą mieli uwagi do poszczególnych poprawek to będą mogli 

wnosić je przy każdej z nich.  

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania pierwszej uwagi tj. „Dla terenu 

oznaczonego MUT wnosimy o uzupełnienie zapisu „dopuszcza się realizację na nowych 

terenach zabudowy mieszkalnej" o dopisek „jednorodzinnej i wielorodzinnej o niskiej 

intensywności" (punkt 7.1, lit. F, str. 58)”. Zapytał o uwagi.  

Ze względu na brak uwag przystąpił do przegłosowania ww. uwagi, a mianowicie kto z radnych 

jest za jej odrzuceniem. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie odrzucili powyższą 

uwagę. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania drugiej uwagi tj. „Dla terenu 

oznaczonego UTR, wnosimy o dopuszczenie - oprócz głównej funkcji turystycznej - również 

funkcji: usług medycznych, handlu, gastronomii, zabudowy mieszkalnej jednorodzinnej i 

wielorodzinnej  o niskiej intensywności a także usunięcie zapisu „Budownictwo rekreacji 

indywidualnej, powinno rozwijać się we wsiach, na zasadzie uzupełnień zabudowy lub rozwoju 

przestrzennego poszczególnych wsi." (punkt 7.1, lit. G, str. 58)”. Zapytał o uwagi.  

Ze względu na brak uwag przystąpił do przegłosowania ww. uwagi, a mianowicie kto z radnych 

jest za jej odrzuceniem. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie odrzucili powyższą 

uwagę. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania trzeciej uwagi tj. „Wnosimy o usunięcie 

zapisu: „nowa zabudowa mieszkaniowa winna powstawać wyłącznie w oparciu o istniejące 

jednostki osadnicze w ramach ich uzupełnień" (punkt 7.1, str. 54)”. Zapytał o uwagi. 

Ze względu na brak uwag przystąpił do przegłosowania ww. uwagi, a mianowicie kto z radnych 

jest za jej odrzuceniem. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 9 – za, 1 - wstrzymujący radni odrzucili powyższą 

uwagę. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania czwartej uwagi tj. „W zapisach 

dotyczących wytycznych dla zabudowy wielorodzinnej wnosimy o usuniecie zapisu „może być 

lokalizowana w sąsiedztwie istniejącej zabudowy wielorodzinnej jako jej uzupełnienie", który 

sugeruje, że nie ma możliwości ustalania w miejscowych planach zagospodarowania 
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przestrzennego innych niż obecnie istniejące lokalizacji dla zabudowy wielorodzinnej (punkt 

7.1, str. 55)”. Zapytał o uwagi. 

Ze względu na brak uwag przystąpił do przegłosowania ww. uwagi, a mianowicie kto z radnych 

jest za jej odrzuceniem. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 9 – za, 1 - wstrzymujący radni odrzucili powyższą 

uwagę. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania piątej uwagi tj. „Dla jednostki 

strukturalnej T wnosimy o usuniecie zapisu „Nową zabudowę należy lokalizować na terenach 

uzbrojonych w pełną infrastrukturę techniczną lub posiadających rozwiązania techniczne w 

zakresie infrastruktury, minimalizujące zagrożenia dla środowiska" (punkt 7.2, lit. D str. 61)”. 

Zapytał o uwagi.  

Ze względu na brak uwag przystąpił do przegłosowania ww. uwagi, a mianowicie kto z radnych 

jest za jej odrzuceniem. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 9 – za, 1 - wstrzymujący radni odrzucili powyższą 

uwagę. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania szóstej uwagi tj. „W wykazie zakazów 

lokalizacji nowej zabudowy wnosimy o usunięcie zapisu: „obszary chronionego krajobrazu -  

w pasie szerokości 100 m od linii brzegów rzek, jezior i innych zbiorników wodnych (od zakazu 

występują wyjątki wskazane w Rozporządzeniu Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  

i Uchwałach Sejmiku Województwa Warmińsko-mazurskiego dotyczących danych obszarów 

chronionego krajobrazu). " (punkt 21.1, str. 86)”. Zapytał o uwagi.  

Ze względu na brak uwag przystąpił do przegłosowania ww. uwagi, a mianowicie kto z radnych 

jest za jej odrzuceniem. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 9 – za, 1 - wstrzymujący radni odrzucili powyższą 

uwagę. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania siódmej uwagi tj. „Wnosimy o korektę 

zapisu: „Zgodnie z art. 24, ust. 1, pkt. 8 ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronie przyrody, 

na terenach objętych formą ochrony przyrody, jaką jest obszar chronionego krajobrazu, ustala 

się m. in. zakaz:" na „„Zgodnie z art. 24, ust. 1, pkt. 8 ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 r.  

o ochronie przyrody, na terenach objętych formą ochrony przyrody, jaką jest obszar 

chronionego krajobrazu, może być wprowadzony m. in. następujący zakaz:" (punkt 23 str. 88)”. 

Zapytał o uwagi.  

Ze względu na brak uwag przystąpił do przegłosowania ww. uwagi, a mianowicie kto z radnych 

jest za jej odrzuceniem. 
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W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za radni jednogłośnie odrzucili powyższą 

uwagę. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania ósmej uwagi tj. „Wnosimy o ustalenie 

możliwości lokalizacji funkcji plaż, kąpielisk i przystani na obszarze wzdłuż brzegu jeziora 

Ponary w zakresie zgodnym z załącznikiem graficznym do niniejszego wniosku.” 

Zapytał o uwagi.  

Ze względu na brak uwag przystąpił do przegłosowania ww. uwagi, a mianowicie kto z radnych 

jest za jej odrzuceniem. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za radni jednogłośnie odrzucili powyższą 

uwagę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

/Salę Narad opuścił urbanista, Pan Wojciech Jankowski./ 

 

c) zatwierdzenia projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Miłakowo”; 

Antochowski J. – 21 czerwca br. rada gminy zaopiniowała projekt regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków, ale po trzech miesiącach od jego zaopiniowania otrzymano 

postanowienie z Wód Polskich, aby wnieść poprawki do ww. dokumentu. Przedstawione 

zmiany są nieistotne w sensie merytorycznym. Główny księgowy Spółki wspólnie z radcą 

prawnym uwzględnili w powyższym projekcie uchwały poprawki, które zostały przedłożone  

w piśmie Wód Polskich. 

Przewodniczący Rady zapytał czy poprawki w uchwale zostały utworzone przez Spółkę czy 

zostały narzucone przez opiniujących. 

Mecenas – Wody Polskie mają za zadanie usystematyzować gospodarkę wodno-ściekową, jak 

również wydobycie wody i opłaty za nią. Najprawdopodobniej ceny wody drastycznie wzrosną, 

po wdrożeniu zmian w ustawie dotyczącej zaopatrzenia w wodę. Wówczas każdy mieszkaniec 

będzie zmuszony płacić za wodę bezpośrednio do Wód Polskich.  

Wcześniej uchwalanie regulaminów nie wychodziły poza radę i nadzór wojewody. Obecnie 

ustawa upoważniła Wody Polskie do opiniowania projektów ww. regulaminów.  

W przypadku, gdyby rada gminy nie zgadzała się z wniesionymi poprawkami, mogłaby 

rozstrzygać swoje racje w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym.  

Wody Polskie wskazały w jakich częściach należy dokonać zmian w projekcie regulaminu, 

gdzie po ich wprowadzeniu, rady ponownie poprzez uchwałę opiniują projekt regulaminu  
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i wysyłają uchwałę do akceptacji do Wód Polskich. Po otrzymaniu pozytywnej opinii rada 

gminy będzie mogła podjąć uchwałę o zatwierdzeniu regulaminu. 

Jurczak D. zapytała czego dotyczą zmiany w par. 13 ust. 4, ponieważ w swoich materiałach  

nie odnalazła tego punktu. 

Przewodniczący Rady - w celu wyjaśnienia ogłosił 10 min. przerwy. 

Antochowski J. po przerwie poinformował, że nastąpiła pomyłka w numeracji paragrafów,  

a mianowicie par. 13 został włączony do par. 12. Podziękował radnej za uwagę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za radni podjęli uchwałę. 

 

d) upoważnienia Burmistrza Miłakowa do reprezentowania  Rady Miejskiej 

przed sądami administracyjnymi w sprawie skargi Ośrodka Zamiejscowego Prokuratury 

Rejonowej w Ostródzie z siedzibą w Morągu na Uchwałę Nr XX/120/2016 Rady Miejskiej 

w Miłakowie z dnia 26 kwietnia 2016 roku w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miłakowo; 

Mecenas – Prokuratura Rejonowa w Ostródzie z siedzibą w Morągu złożyła skargę do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na treść uchwały Nr XX/ 120 /2016 Rady Miejskiej 

w Miłakowie z dnia 26 kwietnia 2016 r. w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Miłakowo. Po około 2,5 roku obowiązywania uchwały Prokurator 

dopatrzył się rażących błędów naruszających prawo, a dotyczą one par. 16. Zdaniem 

prokuratora zapis ww. paragrafu znacznie wykracza poza zakres i materię ustawową, którą 

organy samorządu terytorialnego mogą uchwalać i wprowadzać w życie. Zgodnie  

z uzasadnieniem skargi, istnieją już przepisy ustawowe, które tę materię regulują i umieszczenie 

tego w regulaminie jest naruszeniem prawa.  

Po wnikliwej analizie uważa, że skarga jest nieuzasadniona. Przygotował odpowiedź na skargę, 

w której wnosi o jej oddalenie. Decyzja należy do rady, ale zasugerował, aby organ sądowy 

przeanalizował powyższą treść uchwały i podjął ostateczną decyzję.   

Ponadto zgodnie z orzecznictwem w sprawach naruszenia przepisów uchwał, radę gminy 

reprezentuje burmistrz. Rada w drodze uchwały może upoważnić burmistrza do 

reprezentowania siebie w postępowaniu administracyjno-sądowym, a oczywiście burmistrz 

może ustanawiać pełnomocników sądowych.  

Jurczak D. poprosiła o odczytanie par. 16 ww. uchwały. 

Mecenas odczytał par. 16.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą o odczytanie przygotowanej odpowiedzi.  
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Mecenas odczytał przygotowaną odpowiedź na skargę Prokuratury Rejonowej w Ostródzie  

z siedzibą w Morągu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za radni podjęli uchwałę. 

 

e) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2018-

2034; 

Skarbnik – WPF ulega zmianie w pozycjach dotyczących dochodów i wydatków w 2018 r., 

gdzie zarówno dochody jak i wydatki zwiększa się w kwocie 117.746,00 zł, z tego dochody 

bieżące zwiększa się o kwotę 13.910,00 zł, a dochody majątkowe o kwotę 103.836 zł. Wydatki 

bieżące natomiast zwiększa się o kwotę 32.999,00 zł, a wydatki majątkowe o kwotę 84.747,00 

zł. 

W załączniku Nr 2 do uchwały dotyczącym wykazu przedsięwzięć wprowadza się dwa nowe 

zadania: 

• „Zagospodarowanie przestrzeni publicznej osiedla kolorowego w Miłakowie” –  projekt 

w ramach pomocy na operacje typu „Inwestycje w obiekty pełniące funkcje kulturalne” 

„Kształtowanie przestrzeni publicznej” w ramach działania „Podstawowe usługi  

i odnowa wsi na obszarach wiejskich” objętego Programem Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020. Łączne nakłady finansowe wynoszą 1.048.181,00 zł. 

Źródła finansowania zadania to: 500.000 zł - środki europejskie; 548.181 zł - wkład 

własny; 

• „ Budowa świetlicy wiejskiej w Boguchwałach oraz rozbudowa świetlicy wiejskiej w 

Książniku” –  projekt w ramach pomocy na operacje typu „Inwestycje w obiekty 

pełniące funkcje kulturalne” „Kształtowanie przestrzeni publicznej” w ramach działania 

„Podstawowe usługi i odnowa wsi na obszarach wiejskich” objętego Programem 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Łączne nakłady finansowe: 

1.218.651,64 zł. Źródła finansowania zadania to: 744.043,00 zł - środki europejskie; 

474.608,64 zł - wkład własny. 

Jurczak D. zapytała z jakich środków będzie pochodził wkład własny na powyższe zadania.  

Skarbnik - są to zadania, które będą realizowane w 2019 r., dlatego też są wpisane do 

wieloletniej prognozy finansowej. Sytuacja finansowa pozwoliła wprowadzić powyższe 

zadania do WPF-u. Natomiast jeżeli chodzi o wkład własny to może być sytuacja, gdzie gmina 

będzie zaciągała obligacje na te zadania, ponieważ są to wydatki majątkowe. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 9 – za, 1 - przeciw radni podjęli uchwałę. 

 

f) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2018 r.; 

Skarbnik Gminy Maśnik A. – przedstawiła wszystkie zmiany w budżecie gminy, zgodnie  

z uzasadnieniem dołączonym do ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 9 – za, 1 – wstrzymujące radni podjęli uchwałę. 

/Ogłoszono 5 min. przerwy./ 

 

Ad. 6 Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Miłakowie z VII kadencji  

w latach 2014-2018; 

Przewodniczący Rady odczytał przygotowane sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej  

w Miłakowie. (Sprawozdanie w załączeniu do protokołu.) 

 

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności stałych komisji oraz Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Miłakowie z VII kadencji w latach 2014-2018; 

Przewodniczący Rady Miejskiej oddał głos dla Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów, Inwestycji i Remontów, Panu Andrzejowi Nagrabie. 

Nagraba A. przedstawił dla wszystkich sprawozdanie z działalności komisji za VII kadencję 

w latach 2014-2018 (Sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej oddał głos dla Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych, Pani Justyny Gołębiewskiej - Farys.  

Gołębiewska-Farys J. przedstawiła dla wszystkich sprawozdanie z działalności komisji za VII 

kadencję w latach 2014-2018 (Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

Przewodniczący Rady ze względu na nieobecność w obradach sesji Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej, Pana Mirosława Hurmana, osobiście odczytał przygotowane 

sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za VII kadencję w latach 2014-2018 

(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 8 Wystąpienia indywidualne. 

Nagraba A. podziękował wszystkim radnym, członkom komisji, Burmistrzowi Miłakowa, 

kierownikom i pracownikom urzędu oraz kierownikom jednostek organizacyjnych za 

współpracę. Mimo różnych zdań, poglądów pochwalił współpracę z radnymi. Kończy VII 
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kadencję z satysfakcją i czystym sumieniem, ponieważ bardzo dużo udało się zrobić dla Gminy 

Miłakowo, a 21 października br. mieszkańcy gminy to ocenią. 

Poza tym życzył wszystkim radnym powodzenia w nadchodząc wyborach do rady.  

Burmistrz Miłakowa – kadencja tej rady zajmowała się ogromem spraw, które przedstawił  

w sprawozdaniu Przewodniczący Rady. Kultura, porządek, dyskusja merytoryczna jest 

wzorcem do naśladowania dla innych. Potrzebny był czas i zrozumienie, aby w ten sposób 

pracować.  

Podziękował Przewodniczącemu Rady za dobrą współpracę.  

Podziękował przewodniczącym komisji za systematyczność, ustalony porządek posiedzeń, jak 

również radnym za merytoryczną dyskusję i wysoką kulturę. Sołtysom i Przewodniczącemu 

Rady Mieszkańców za działania na rzecz swoich sołectw oraz pracownikom urzędu  

i mecenasowi. Osobiście czuł się komfortowo pracując w takim zespole.  

Na zakończenie wystąpienia złożył na ręce Przewodniczącego Rady podziękowanie.   

Antochowski J. podziękował Burmistrzowi Miłakowa oraz radnym Rady Miejskiej za 

współpracę.  

Gołębiewska-Farys J. – podziękowała wszystkim za współpracę. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady razem z Burmistrzem Miłakowa wręczyli dla 

wszystkich radnych Rady Miejskiej w Miłakowie podziękowania.  

 

Ad. 9 Interpelacje radnych; 

Przewodniczący Rady zapytał o interpelacje. 

Nikt z radnych nie zgłosił interpelacji.  

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 10 Zapytania, wolne wnioski; 

Przewodniczący Rady poprosił o pytania i wolne wnioski.  

Nikt nie złożył wniosków. 

 

Ad. 11 Zamknięcie obrad. 

Wobec braku kolejnych postulatów, Przewodniczący Rady zamknął obrady XLVII sesji 

zwyczajnej Rady Miejskiej w Miłakowie o godz. 12.30.  
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Protokołował:      Przewodniczył: 

             Inspektor ds. Obsługi Rady     Przewodniczący Rady Miejskiej 

        (-) Agnieszka Korkuć                  (-) Michał Boczulak 


